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روزنامه

رئیس پژوهشگاه مطالعات آموزش و پرورش گفت: متولی تحقیقات و 
بررسی ها برای ورود هوش مصنوعی به مدارس شورای عالی آموزش و 

پرورش است.
با  پرورش در گفتگو  مطالعات آموزش و  پژوهشگاه  رئیس  علی محبی 
خبرنگار مهر درخصوص این مطلب که چه زمانی می توانیم شاهد تولید 
علم در زمینه هوش مصنوعی باشیم گفت: پژوهشگاه مطالعات آموزش و 
پرورش تنها درخصوص هوش مصنوعی پژوهش هایی را انجام داده است 
به هوش  نحوه ورود مطالب مربوط  اما تصمیم گیر درخصوص زمان و 

مصنوعی در کتب درسی با سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی است.
وی با بیان اینکه نمی توانیم زمان دقیق آماده شدن سند و یا پروژه کلان 
نظام تعلیم و تربیت هوشمند را اعلام کنیم گفت: دبیرخانه این پژوهش ها 
تحقیقات  این  متولی  و  است  رفته  پرورش  و  آموزش  عالی  شورای  به 
عالی  شورای  دیگر  مدارس  به  مصنوعی  هوش  ورود  برای  بررسی ها  و 
آموزش و پرورش است و ما تنها در این خصوص به آنها کمک می کنیم؛ 
بهتر است که زمان دقیق را از شورای عالی آموزش و پرورش بپرسید اما 

خیلی نباید زمان طولانی برای اعلام سند مانده باشد.

دعوت مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان فارس از مردم برای 

شرکت در پویش ۲ درجه کمتر

نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
از  پیامی  طی  فارس  استان  برق 
به  تا  کرد  دعوت  استانی های  هم 
پویش ۲ درجه کمتر بپیوندند. در 
متن پیام دعوت حمیدرضا کریمی 
فرد آمده است: با توجه به دعوت 
رئیس جمهور محترم برای پیوستن 
با  کمتر  درجه   ۲ پویش  به  مردم 
هدف کمک به تأمین انرژی آحاد 
مردم و گذر از فصل سرما، ضمن 
تشکر از همدلی و تعامل همیشگی 
خانگی،  صنعتی،  مشترکان  کلیه 
کشاورزی و تجاری با صنعت برق 
استانی های درخواست  هم  کلیه  از 
می شود با پیوستن به پویش کاهش 
دو درجه ای دمای وسایل گرمایشی 
سراسری  شبکه  پایداری  حفظ  به 
برق کمک کنند. در ادامه این پیام 

آمده است: با کاهش تنها دو درجه 
از دمای منازل و ادارات و استفاده 
بهینه از وسایل گرمایشی، می توانیم 
در کاهش مصرف انرژی، کاهش 
و  سلامت  حفظ  و  هوا  آلودگی 
بهره مندی همه هموطنان از انرژی 
این  باشیم.  تاثیرگذار  گاز  و  برق 
بیشتر  برق  و  گاز  تأمین  به  اقدام 
فعالیت های  و  شما  منازل  برای 
کمک  کشور  تجاری  و  تولیدی 
داده  اطمینان  این  کرد.  خواهد 
در  شما  خدمتگزاران  که  می شود 
صنعت برق در حال پیگیری برای 
سوخت  تأمین  مشکلات  کاهش 
تأمین  آن  دنبال  به  و  نیروگاهی 
می باشند.  پایدار  و  مطمئن  برق 
اعتماد، همدلی و همراهی  قدردان 

شما هستیم.

چمران در جمع خبرنگاران:

رئیس شورای اسلامی شهر تهران در رابطه با تعطیلی در پایتخت به 
دنبال آلودگی هوا، تصریح کرد: تعطیلی تأثیر اندکی دارد اما میزان 

آلودگی به اندازه ای بالاست که تعطیلی ملموس نیست.
و  هشتاد  و  دویست  حاشیه  در  چمران  مهدی  ایلنا،  گزارش  به 
هشتمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران در جمع خبرنگاران ضمن 
فقید خبرگزاری  خبرنگار  علیرضایی  مهدی  مرحوم  یاد  گرامیداشت 
تسنیم درخصوص بازدید خود از پایانه شرق جدید اظهار کرد: پایانه 
انتقال  بابت  نارضایتی  آغاز کرده و کسی  رسماً  را  شرق کار خود 
پایانه نداشت و تنها چند نفر مواردی را در مورد انتقال وسایل نقلیه 
اتوبوس  ندیده بودند که چند مینی بوس و  البته  مطرح می کردند که 
خطی، مسافران را به صورت رایگان به پایانه منتقل می کنند. ظاهراً 

مشکلی در این خصوص وجود ندارد.
افزود: فضای پایانه  اینکه کمبودهای پایانه جنبی است،  بیان  با  وی 
اما سرد  باشد  بالا  نباید  بزرگ و عمومی است و درجه حرارت آن 

هم نباید باشد. 
به گزارش شهر، چمران افزود: فکر، کار و طراحی در پایانه صورت 
امکاناتی  امیدواریم  و  شده  بررسی  خوبی  به  جزئیات  همه  و  گرفته 
همچون بانک به مجموعه منتقل و خدمات رسانی تکمیل شود. مشکل 
مردم کمبود اتوبوس ها برای انتقال به سایر شهرها بود که مسئولیت 
صورت  ارزشمندی  کار  مجموع  در  نیست.  شهرداری  عهده  بر  آن 
گرفت و پس از چند سال توقف کار و آسیب دیدن به آن، پایانه 
نیز گفت:  انبوه قطار ملی  شروع به فعالیت کرد.وی در مورد تولید 
قطار ملی کار خود را در خط تهران_ پرند آغاز کرده بود و چند هزار 
کیلومتر را در این مدت طی کرده بود. مسائلی که باید در نظر گرفته 
شود، بررسی شده است. به عقیده من کار خود را به خوبی آغاز کرده 
البته انتظار داریم با سرعت بیشتر عمل شود که البته تغییرات صورت 
گرفت و با علاقه تمام کار می شود و به عقیده من قطار، قطار ملی 
است. ساخت برخی موارد در کشور به صرفه نیست و کسی برای آن 
سرمایه گذاری نمی کند و قطعات هم همین شرایط را دارند اما بوژی، 
ترمز، تهویه و سیستم رانش در داخل کشور ساخته می شود که باید 
از مپنا، جهاد دانشگاهی، واگن سازی و شرکت مترو که در این راستا 

تلاش کردند، تقدیر کنیم.
چمران با بیان اینکه باید به سمت قطارهای پرسرعت برویم، یادآور 
شد: در گذشته قرار بر این بود قطار پرسرعت به سمت فرودگاه امام 
راه اندازی شود و این مسئله را مطرح کردیم که قطار به سمت قم، 
اصفهان، شیراز و مشهد برود اما عملیاتی نشد و اعتبارات آن تأمین 

نشد؛ چراکه باید دولت به میدان می آمد. زیرساخت های آن باید آماده 
شود. به میزان زیادی کار شده اما مربوط به زیرساخت نیست و باید 
کار شود و سپس به سمت تأمین قطار برویم. قطار مدنظر ما مغناطیسی 
بود که رانش و حرکت آن به شکل دیگری است و در شانگ های 

فعالیت می کند و سرعت بسیار بالایی دارد و گران قیمت است.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران در رابطه با تعطیلی در پایتخت به 
دنبال آلودگی هوا، تصریح کرد: تعطیلی تأثیر اندکی دارد اما میزان 
بحث های  نیست.  ملموس  تعطیلی  که  بالاست  اندازه ای  به  آلودگی 
عملیاتی  قراردادها  امیدواریم  شکل  هر  به  اما  کردیم  مطرح  زیادی 
شود. بر اساس پیگیری ها ساخت مترو در چین انجام می شود و دولت 
باید مبالغ را بپردازد که گفتند این مشکل در این هفته یا حل شده و 
یا حل می شود. هر موقع قطار وارد شد بنده شیرینی آن را خواهم داد.
چمران گفت: ما گفتیم هرکسی نمی خواهد به شورا نیاید و می خواستیم 
بگوییم خبرنگاران هم به صحن نیایند و ما دعوت نکردیم، خودشان 
آمدند. گفتیم افرادی که برای خدمات در صحن فعالیت می کنند، اگر 
جلسات  شرایط  این  در  نمی توانند  شورا  و  مجلس  بیایند.  می خواهند 

خود را تعطیل کنند.
وی ادامه داد: بخشی از منابع مالی را که شهرداری باید تأمین کند، 
مشکلی ندارد. اصرار ما این بود که ۴۰۰ دستگاه اتوبوس دو کابین 
خریداری و تا قبل از عید وارد شود تا شاهد گشایش در حمل و نقل 
بازگو  نمی خواستم  نشده  اما چون هنوز عملیاتی  باشیم  درون شهری 
کنم. قرارداد آن بسته شده و منابع ارزی و ریالی آن تأمین شده و این 
جدا از قراردادهای قبل است. عملیاتی شدن این قراردادها مهم است؛ 
هرچند ضمانت های بانکی صورت گرفته است. در بودجه سال قبل 
۱۰ هزار میلیارد تومان و امسال ۱۵ هزار میلیارد تومان برای تأمین 

منابع مالی تاکسی، اتوبوس و مترو اختصاص داده شد.
دیگر  امروز  بودند،  آلوده  پیش  سالها  که  شهرهایی  گفت:  چمران 
را  مباحث  بایستی  رفته اند.  برقی سازی  به سمت  نیستند چون  آلوده 

دنبال کنیم تا به نتیجه برسیم.

اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری شیراز اعلام کرد: در طول 
هفته شصت و نهم، ۱۶ هزار و ۶۷۲ 
مترمربع معابر مناطق این کلان شهر 
به میزان یک هزار و ۹۶۱ تُن بوده 

است.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
میزان  کرد:  اعلام  شیراز  شهرداری 
هفته  طول  در  انجام شده  آسفالت 
 ۶۷۲ و  هزار   ۱۶ نهم،  و  شصت 
مترمربع معابر مناطق این کلان شهر 
به میزان یک هزار و ۹۶۱ تُن بوده 

است.

آسفالت  معبر  در  آسفالت  روکش 
و  تندگویان   ۳۲ کوچه های  قدیمی 
و   ۱۴ و   ۴ و   ۱ کوچه  و  فرعی ها 
۱۶ آقاباباخانی و کوچه ۸ دولت در 
خضر  دست   ۲۰ کوچه  و   ۵ منطقه 
در  آسفالت  روکش   ،۷ منطقه  در 
حدفاصل  کندرو  در  خاکی  معبر 
منطقه  در  ولایت  بولوار  تا  زیمنس 

۱۰ انجام شده است.
شصت ونه  طی  گزارش؛  بنابراین 
جهش  آغاز  از  سپری شده  هفته 
 ۲۷۸ و  میلیون   ۳ تاکنون  آسفالت 
هزار و ۱۲۷ مترمربع از معابر مناطق 
شیراز به میزان ۴۰۴ هزار و ۷۰۹ تُن 

آسفالت انجام گرفته است.

در شصت و نهمین هفته عملیات آسفالت کلان شهر 

شیراز انجام شد؛

آسفالت بیش از ۱۶۰۰۰ مترمربع معابر در 
هفته شصت و نهم در شیراز

مدیرکل راهداری و حمل و جاده ای فارس از بهره برداری از ۵۲ پروژه 
با اعتباری بالغ بر ۱ هزار و ۷۲۹ میلیارد تومان در هفته حمل و نقل، 

رانندگان و راهداری خبرداد. 
هفته  مناسبت  به  عمادی  محسن  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
 ۵۵۳ گفت:  خبرنگاران  جمع  در  راهداری  و  رانندگان  نقل،  و  حمل 
کیلومتر روکش آسفالت در قالب ۱۶ پروژه با اعتباری بالغ بر ۸۷۰ 

میلیارد تومان به بهره برداری می رسد.
مدیرکل راهداری و حمل و جاده ای فارس در بخش دیگری از سخنان 
بیان کرد:  از آغاز عملیات راهداری زمستانی ۱۴۰۳ خبر داد و  خود 
استان فارس بیش از ۲۱ هزار کیلومتر راه مواصلاتی دارد که نزدیک 
به ۱۷ هزار کیلومتر آن در حوزه فارس واقع شده است که عملیات 
سیار  و  ثابت  گشت   ۱۳۵ و  اکیپ   ۷۴ با  جاری  زمستانی  راهداری 
راهداری توسط بیش از ۷۰۰ راهدار و به کمک ۳۰۰ دستگاه ماشین 
آلات سبک و سنگین و نیمه سنگین در ۱۶ هزار و ۹۰۰ کیلومتر از 
راه های فارس که از این طول راه، ۶ هزار و ۴۰۰ کیلومتر با ۵۴ گردنه 
برف گیر به طول ۷۷۷ کیلومتر نیاز به عملیات برف روبی، یخ زدایی 

داشته تحت پوشش قرار می گیرد.
فارس  استان  جاده ای  محورهای  در  مداوم  نظارت  به  اشاره  با  عمادی 
توسط دوربین های نظارتی، تاکید کرد: در محورهای استان فارس تعداد 
۱۵۱ سامانه تردد شمار، ۲۲۵ سامانه هوشمند ثبت تخلف، ۳۰ سامانه 
نظارت تصویری و ۵ سامانه توزین حین حرکت، اطلاعات ترافیکی 
سطح راه ها را برای بهره برداری و اعمال قانون برداشت و به صورت 
برخط به مرکز مدیریت راه ها ارسال می کنند و مردم می توانند قبل از 
سفر با تماس با سامانه ۱۴۱، ضمن اطلاع از آخرین وضعیت آب و هوا 

و همچنین راه ها، از سایر خدمات نیز بهره مند شوند.
وی ظرفیت ها و پتانسیل های حمل و نقل استان فارس را مورد توجه 
قرار داد و بیان کرد: تاکید که استان فارس با بیش از ۱۷ هزار کیلومتر 
انواع راه )معادل ۵۱ هزار کیلومتر راه همسنگ( رتبه اول میزان طول 
راه را دارد که بیش از ۹.۱ درصد از کل راه های کشور را شامل می شود 
و در این بین بیشترین میزان طول راه شریانی با بیش از ۲۶۰۰ کیلومتر، 
بیشترین میزان راه روستایی با بیش از ۱۲ هزار و ۶۰۰ کیلومتر، ۷ پایانه 
و شهرک حمل و نقل تعداد شهرک ها و پایانه های حمل ونقل کالا، 
مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی ۶۸ مجتمع و شاخص هایی از این 

دست هم جایگاه اول را دارد. 
از ۶۳ هزار  بیش  فعالیت  با  فارس  اینکه  به  اشاره  با  مقام مسئول  این 
راننده در ناوگان حمل و نقل جاده ای و نزدیک به کارکرد ۴۳ هزار 

کشور  کل  درصد   ۱۰.۴ معادل  کالا  ونقل  حمل  عمومی  نقلیه  وسیله 
تعداد ناوگان عمومی حمل و نقل کالا فعالیت دارند، اظهار داشت: همه 
اینها در کنار وجود ارزشمند حرم مطهر حضرت احمد بن موسی )ع( 
و دیگر شاخص های حمل و نقلی، ظرفیت های فارس و شیراز در حوزه 
میراث فرهنگی، بافت ارزشمند تاریخی و سایر ظرفیت های گردشگری 
و فرهنگ غنی و تاریخی و حضور شعرایی چون حافظ و سعدی و … 

وضعیت فارس را از دیگر استان های کشور متمایز می کند. 
به  معتقدیم  اینکه  بیان  با  مدیرکل راهداری و حمل و جاده ای فارس 
نوسازی  داد:  ادامه  کرد،  توجه  بیشتر  باید  فارس  نقل  و  حمل  بخش 
ناوگان در بخش کالا و مسافر، نوسازی ناوگان ماشین آلات راهداری 
کرده،  پیدا  افزایش  ترددشان  که  راه هایی  بهسازی  و  تعریض  استان، 
تکمیل و اتمام آزادراه شیراز-اصفهان، تعیین تکلیف آزادراه شیراز- 
بوشهر و یا تکمیل و توسعه دیگر کریدورهای حمل و نقل جاده ای 

فارس نیاز و مطالبه امروز حمل و نقل فارس است.
بنابه گفته عمادی، در ۸ ماهه اول سال ۱۴۰۳ بیش از ۲۳ میلیون تن 
انواع کالا در استان فارس توسط رانندگان استان و ناوگان حمل و نقل 

استان جابجا شده اند.
بر اساس این گزارش از جمله پروژه های قابل افتتاح در هفته حمل و 
نقل، رانندگان و راهداری را می توان به احداث ۵۰ کیلومتر راه روستایی 
جدیدالاحداث در قالب ۱۲ پروژه با اعتباری بالغ بر ۲۶۰ میلیارد تومان، 
میلیارد   ۲۸۰ بر  بالغ  اعتباری  با  فارس  مرکزی  راهدارخانه  ساختمان 
تومان، اجرای ۳۲ کیلومتر حفاظ بتنی و فلزی جدید در قالب ۴ پروژه 
تومان، ۱۸ کیلومتر روشنایی طولی در  میلیارد  بر ۹۰  بالغ  اعتباری  با 
قالب ۵ پروژه با اعتباری بالغ بر ۵۴ میلیارد تومان، اجرای ۸۵ روشنایی 
بهسازی و  تومان، ۱۲ کیلومتر  میلیارد  بر ۱۲  بالغ  اعتباری  با  نقطه ای 
تعریض محورهای استان در قالب ۳ پروژه با اعتباری بالغ بر ۷۵ میلیارد 

تومان اشاره کرد.

مدیرکل راهداری و حمل و جاده ای فارس خبر داد؛ 

نظارت مداوم در محورهای جاده ای استان فارس توسط دوربین های نظارتی

دبیر شورای عالی فضای مجازی:

درباره فیلترینگ رأی گیری نشده 
که موافقان و مخالفانش مشخص باشند

رسانههااسامیراازکجاآوردهاند؟

مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
گفت: زودی در جلسه شورای عالی 
کمیته،  نهایی  نظر  مجازی  فضای 

بررسی خواهد شد.
محمدامین  سید  ایسنا،  گزارش  به 
فضای  عالی  شورای  دبیر  آقامیری, 
در   کرد:  اظهار  شیراز  در  مجازی 
جزو  امروز  که  فیلترینگ  موضوع 
مطالبی  برخلاف  است،  داغ  اخبار 
می شود  منتشر  رسانه ها  در  که 
تاکنون رأی گیری در جلسه شورای 
انجام نشده که  عالی فضای مجازی 

موافقان و مخالفان مشخص شوند.
وی افزود: معلوم نیست رسانه ها از 
کجا می گویند فلانی موافق است و 

دیگری مخالف!
جلسات  کرد:  تاکید  آقامیری 

حال  در  فیلترینگ  کارگروه 
برگزاری است و معاون محترم اول 
رئیس جمهور که خوشبختانه جزو 
مجازی  فضای  حوزه  متخصصان 
هستند در جلسه اول حضور داشته و 
نکات با نظر ایشان جمع بندی شد.  
جلسه  در  زودی  به  گفت:  وی 
نظر  مجازی  فضای  عالی  شورای 

نهایی کمیته، بررسی خواهد شد.

ترکیه: 

آماده ارائه آموزش های نظامی
به دولت جدید سوریه هستیم

آمادگی  از  ترکیه  دفاع  وزیر 
آموزش های  ارائه  برای  کشورش 
نظامی به دولت جدید سوریه خبر 

داد.
از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
گولر  یاشار  رویترز،  خبرگزاری 
سوریه  جدید  دولت  اگر  گفت: 
درخواست دهد، آنکارا آماده ارائه 
کشور  این  به  نظامی  آموزش های 

خواهد بود.
گونه  هیچ  کرد:  تاکید  وی 
نشانه هایی از خروج کامل نیروهای 
روس از خاک سوریه وجود ندارد.
گولر افزود: نشانه هایی از بازگشت 
نیز  سوریه  در  داعش  گروهک 

وجود ندارد.
وزیر دفاع ترکیه در بخش دیگری 
برادران  با  گفت:  اظهارارتش  از 
مشکلی  سوریه  و  عراق  در  کرد 
نداریم و مشکل ما با تروریست ها 

است.
ترکیه  دفاع  وزیر  گولر  یاشار 

شنبه شب نیز با جان هیلی همتای 
انگلیسی خود درباره تحولات اخیر 

در سوریه گفت وگو کرد.
در  پستی  در  ترکیه  دفاع  وزارت 
نوشت  »ایکس«  اجتماعی  شبکه 
بر  علاوه  لندن  و  آنکارا  که 
سوریه،  به  مربوط  مسائل  بررسی 
منطقه ای  و  به موضوعات دوجانبه 

دیگر نیز پرداختند.
دو طرف همچنین در زمینه مسائل 
امنیتی و دفاعی بحث و تبادل نظر 

کردند.
مخالفان مسلح در سوریه از بامداد 
هفتم آذر ۱۴۰۳ برابر با ۲۷ نوامبر 
بشار  برکناری  هدف  با   ۲۰۲۴
را  خود  عملیات  قدرت؛  از  اسد 
و  غرب  غرب،  شمال  مناطق  در 
جنوب غرب حلب آغاز کردند و 
سرانجام پس از یازده روز؛ یکشنبه 
شهر  بر  خود  کنترل  آذرماه   ۱۸
را  کشور  از  اسد  خروج  و  دمشق 

اعلام کردند.

وزیر علوم:

ارتباط دانشگاه با جامعه و صنعت برقرار 
است؛ ولی مطلوب نیست

ارتباط  اینکه  بیان  با  علوم  وزیر 
برقرار  و صنعت  جامعه  با  دانشگاه 
نباید  نیست؛  مطلوب  ولی  است 
درستی  به  گفت:  شود،  سیاه نمایی 
مطرح کردند که ارتباط دانشگاه با 
جامعه و با صنعت آنچنان که باید 
آنچنان  انصافاً  البته  نیست؛  برقرار 

که سیاه نمایی هم می شود، نیست.
صراف  سیمایی  ایسنا،  گزارش  به 
جشنواره  پنجمین  و  بیست  در 
و  فناوران  پژوهشگران،  از  تجلیل 
در  که  کشور  برگزیده  نوآوران 
شد،  برگزار  بهشتی  شهید  دانشگاه 
بعضی  در  که  وقتی  آدم  گفت: 
از  بعضی  در  شهر  خیابان های  از 
سر  و  می رود  را  کتابفروشی ها 
می زند یک خورده متأسف می شود 
که چقدر بازار نشر و کتاب و مقاله 
و ظاهراً پژوهش مبتذل شده است.

که  آنچه  افزود:  ادامه  در  وی 
از  سطح  این  می بیند  جامعه  عموم 
به  هر کسی  است؛  دانشگاهی  کار 
یک  برای  می دهد  اجازه  خودش 
دست  مقاله ای  یک  یا  پایان نامه ای 
دیگری  به  سفارش  با  ببرد  قلم  به 
بلافاصله  هر صورت  به  خودش  یا 
آن را چاپ بکند و در رزومه خود 
بدهد  مانور  هم  جا  هزار  و  بیاورد 
شده  ممیزی  جایی  آنکه  بدون 
از  خیلی  و  باشد  شده  ارزیابی  و 
بازار فریب  با همین  خواننده ها هم 
می خورند و شما می بینید کتاب های 
وجود  فراوان  بازار  در  چقدر  زرد 
محفل  یک  در  امروز  ما  اما  دارد، 
پژوهشگران  و  پژوهشی  واقعی 

حضور داریم.
ارتباط  اینکه  بیان  با  علوم  وزیر 
برقرار  و صنعت  جامعه  با  دانشگاه 
نباید  نیست؛  مطلوب  ولی  است 
درستی  به  گفت:  شود،  سیاه نمایی 
مطرح کردند که ارتباط دانشگاه با 
جامعه و با صنعت آنچنان که باید 

آنچنان  انصافاً  البته  نیست؛  برقرار 
که سیاه نمایی هم می شود، نیست.

کرد:  خاطرنشان  صراف  سیمایی 
قطع کامل نیست ولی کامل نیست 
سطح  به  ولی  هست  برقرار  ارتباط 
جامعه  با  ارتباط  نرسیدیم  مطلوبی 
و  بسترها  ما  شاید  و  همچنین  هم 
فراهم کردیم. در  را  زمینه های آن 
وقتی  صنعتی  تحقیقات  و  توسعه 
بهتر  دارید  وسیع تری  دید  شما  که 
می توانید مشکل صنعتی و پیچیده را 
حل بکنید تا وقتی که فقط در یک 
بدون  حتماً  دارید.  تبحر  موضوع 
نمی شود  تخصص  بدون  و  عمق 
غافل  وسعت  از  ولی  کرد  کاری 
نشویم؛ من معتقدم دانشجویان را هم 

باید به این سمت ببریم.
که  دانشجویی  افزود:  علوم  وزیر 
و  می آید  دانشگاه  به  فقط  و  فقط 
درس خوان هم هست ولی فقط یک 
موضوع را بلد بوده و از حوزه های 
است؛  اطلاع  بی  خودش  پیرامونی 
این دانشجو فارغ التحصیل اجتماعی 
فرهنگی  فارغ التحصیل  نمی شود؛ 
بتواند  که  فارغ التحصیلی  نمی شود. 
برای  خود  برای  باشد  مفید  خیلی 
خود  جامعه  برای  و  خود  زندگی 

نمی شود.
سیمایی صراف در پایان خاطرنشان 
پرورش  دانشجویانی  باید  ما  کرد: 
بدهیم که بتوانند زندگی هم بکنند 
زیر  بتوانند  کردند  ازدواج  وقتی  و 
را  مشترک  زندگی  و  سقف  یک 
یاد گرفته و رفتار خودشان را تنظیم 

بکنند.

واحدهای نانوایی در صورت تکرار و 
گستردگی تخلف پلمب خواهد شد

تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
سامانه  در  باحضور  تهران  استان 
)سامد(  دولت  با  مردم  ارتباطی 
گفت: واحدهای نانوایی در صورت 
پلمب  تخلف  گستردگی  و  تکرار 

خواهد شد.
کل  اداره  از  ایرنا  گزارش  به 
استان  تجارت  و  معدن  صنعت 
پاسخ  در  سیجانی  محمود  تهران، 
درخصوص  متقاضیان  از  یکی  به 
به  باتوجه  گفت:  نانوایی ها  تخلف 
دادستانی  در  شده  اتخاذ  تصمیمات 
تخلف  تکرار  با  شده  مقرر  تهران 
صورت  جدی  برخورد  نانوایان 

گیرد.مدیرکل صمت استان تصریح 
تخلفات  به  که  نانوایی هایی  کرد: 
کم  گران فروشی،  از  اعم  صنفی 
فروشی و عرضه خارج از شبکه آرد 
اقدام و اصرار برتخلف داشته باشند 
اصناف و  اتاق  بازرسان  با گزارش 
تعزیرات  توسط  مربوطه  اتحادیه 

حکومتی پلمب خواهند شد.
بازرسان  حضور  به  اشاره  با  وی 
بازار  در  اتحادیه  و  اصناف  اتاق 
صورت  در  هموطنان  گفت: 
صنفی  تخلف  هرگونه   مشاهده 
بویژه درحوزه نانوایی ها مراتب رابه 

سامانه ۱۲۴ گزارش کنند.
از سال ۲۰۱۱ که سوریه شاهد بحران و بعد از آن جنگ داخلی شد 
تاکنون ارزش پول این کشور در مسیر سقوط و کاهش شدید است. 
این وضعیت باعث شد بزرگترین اسکناس پول سوریه یعنی ۵ هزار 

لیره سوریه در بازار امروز معادل کمتر از نصف یک دلار باشد.
بعد از سقوط بشار اسد ارزش پول سوریه ۴۵ درصد افزایش یافت. 

اسد،  بشار  دولت  حیات  هفته  آخرین  در  ایران،  عصر  گزارش  به 
ارزش لیره سوریه، ۲۲ هزار لیره در برابر یک دلار بود. یعنی در اوج 

حملات مخالفان به شهرهای سوریه و نزدیک شدن آن ها به دمشق. 
روز شنبه و با گذشت ۷ روز از سقوط بشار اسد در یکشنبه هفته 

گذشته، این رقم به ۱۲ هزار لیره در برابر یک دلار رسید. 
از سال ۲۰۱۱ که سوریه شاهد بحران و بعد از آن جنگ داخلی شد 
تاکنون ارزش پول این کشور در مسیر سقوط و کاهش شدید است. 
این وضعیت باعث شد بزرگترین اسکناس پول سوریه یعنی ۵ هزار 

لیره سوریه در بازار امروز معادل کمتر از نصف یک دلار باشد.


